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To: 5.1.2e @minbuza.nl];
ce: CRE-CR BR FCB @ minbuza.ni]; IEE ER El @ minbuza.nl]; @minbuza.nl]
From: LT

Sent: Thur 3/26/2020 6:47:26 AM

Subject: RE: donaties medische apparatuur/ gebruik diplomatieke koerier

Received: Thur 3/26/2020 6:47:00 AM

Het lijkt mij een goede zaak hiervoor Rode Kruis in te schakelen anders moeten we zelf organisaties of tehuizen vinden waar het

heen zou kunnen gaan. lk weet vrijwel zeker dat VWS zich daar niet mee bezig zal willen houden.

Best regards,

From:[NNEXECNNEXEC @ minbuza.ni>
Sent: donderdag 26 maart 2020 12:05

Subject: RE: donaties medische apparatuur / gebruik diplomatieke koerier

Het zal waarschijnlijk vooral gaan om mondmaskers die we aan het Rode Kruis zouden willen aanbieden, conform instructie uit

VWS-situatierapport d.d. 24/3 dat Ei ¥dgisteren met ons deelde.

Er kunnen ook verschillende particuliere initiatieven antstaan om kleine voorraden die mensen zelf nog hebben te delen. Deze

initiatiefnemers worden aangeraden deze zoveel mogelijk aan te bieden bij het Rode KruisAEE Goce ruis.ni).
Dit hoeven niet allemaal mondmaskers van het type FFP1, FFP2 en FFP3 te zijn, maar kunnen bijvoorbeeld ook chirurgische

mondmaskers zijn.

Groet,

Sent: donderdag 26 maart 2020 11:51

minbuza.nl>

minbuza.nl> minbuza.nl>; [EE minbuza.nl>;

@minbuza.nl>

Subject: RE: donaties medische apparatuur / gebruik diplomatieke koerier

Dank voor je mail. Mijn prealabele vraag is of VWS die spullen wil hebben of niet. Dat moeten we vooraf scherp hebben
en dus ook wie de betreffende spullen dan aan NLse kant vervolgens mn ontvangst zou nemen. Kun jij dat misschien

kortsluiten met|ERER (in cc)?

Groet,

rom:IEEECNSEE 1110.01
Date: Wednesday, Mar 25. 2020, 2:35 PM

To: EEE aisha, SEER minha i>

Subject: donaties medische apparatuur / gebruik diplomatieke koerier

Beer de beantwoording van allerlei donatieverzoeken van het VWS-team overgenomen om hen te ontlasten voor de grotere
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klussen. In verband daarmee de volgende vraag: mogen wij onze diplomatieke koerier gebruiken voor eventuele verzendingen naar

Nederland en de kosten daarvan ten laste van het rijk brengen? Ik begrijp dat defEfEEY daarvoor inmiddels het groene licht

hebben (maximaal 100 kg/1m3 per zending) dus zou mooi zijn als dat voor ons ook kan.

Op dit moment speelt het nog niet, maar voordat we partijen gaan vragen hun donaties naar de ambassade (of een CG) te sturen,

moeten we daar wel duidelijkheid over hebben.

Dank


